

Date:17/09/2020

Ref: M.C/E.M/192/2020

التاريخ:2020/09/17 الإشارة: ش.م/أ.ع/2020/192

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ بورصة الكويت المحترمين،،

## Clarifications on Unusual Trading Activity on Mabanee Company (K.P.S.C) Shares

In reference to the email received today regarding the unusual trading activity on Mabanee Company shares as per the trading session dated on Thursday 17/09/2020, and pursuant to the provision of Article (4-5) of book No. 10 "Disclosure & Transparency" of the Executive Regulations of Law No. 7/2010 and their amendments;

We would like to inform you that the Company does not have any material information that did not disclose about during the previous period, and there have been no recent developments that would have impact the Company or its affairs in the way which would cause such unusual trading activity.

## الموضوع: ايضاح شركة المباني ش.م.ك (عامة) بشأن التداول غير الإعتيادي

بخصوص إستفساركم عن وجود نشاط غير إعتيادي على تداول سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2020/09/17، وطبقاً لنص المادة (4-5) من الفصل الرابع بالكتاب العاشر (كتاب الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010.

نود إفادتكم بأنه لا توجد لدى الشركة أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، ولم تكن هناك تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة أو شئونها بالشكل الذي قد يترتب عليه هذا النشاط الغير إعتيادي في التداول.

This is for information.

هذا للعلم والإحاطة.

طارق عبدالوهاب العدساني
Tareq Abdulwahab Al Adsani
نائب الرئيس التنفيذي
Deputy Chief Executive Officer

